
Dagordning månadsmöte 2025-11-06 

1. Ekonomi 

Ser långt bättre ut än budget, inte att glömma det som vi ska ha in till huvudkassan ca 110 000:- 

sen så har Steew ordnat med transportkostnaden för bandschaktaren och där fixar Anders 

schakt det, så vi ordnar skylten(gamla Jerling) och CLJP ordnar med trycket. Vi har kostnader som 

kommer för höst fixet inför banbesiktningen samt någon mer träning inkomst.                             

• MX Oktober 102 855,84 

• Huvudkassa -385 362,24 

• HMK alla 129 986,24 

2. Info från Styrelsen 

• En typ grillvagn ska man leta efter för att kunna ha mobil försäljning vid tävling 

• En slänt klippaggregat till traktorn ska köpas så vi kan sköta klippning av infartsväg och 

folkrace banan samt även crossbanans ytor. Inköp till våren pris ca 50 000 sek.  

• Ny bidragsansökan för bevattningen inlämnad till SISU, nu med arbete och lite grävjobb 

för elkabel. Ca 1 000 000 sek 

• Om isoleringen av stora garaget är klart, nu återstår bara det invändiga. Jag (magnus) 

och Kent-Erik håller på med den biten.  

• Folkrace har köpt in en nyare spolbil så nu kan man sälja den brandbil som köptes samt 

den gamla spolbilen. 

• Service på lastmaskinen nu under hösten kommer att ske. 

• Askersunds kommun har uppdaterat sin översiktsplan och crossbanan hamnar mitt i ett 

verksamhetsområde som kan ses om potential industriell mark.  

  Verksamhetsutvecklingsområden 

Ett nytt verksamhetsutvecklingsområde (ÅsVu1) är utpekat norr om Åsbro, på norra sidan av 

Knottebovägen, i skogsmark. Områden har god potential sett utifrån markförutsättningar, 

befintlig infrastruktur samt möjligheten att ytterligare stärka kopplingen norrut mot de större 

verksamhetsetableringarna i Hallsberg. Området förväntas utvecklas med hänsyn till 

omkringliggande värden samt i etapper. Det norra verksamhetsutveckling området innefattar 

även en motorbana. Detta innebär inte att motorbanan bör flyttas utan snarare att den även i 

framtiden kan fortsätta att utvecklas. Nya etableringar i det norra område bör i första hand ske i 

delen närmast riksvägen. 

 

3. Barn och Ungdom  

• Guldhjälm utbildningar ska vi planeras direkt på våren, så vi kan få in det i crosskolan 

från början. 

4. Serielaget, Fredrik 

• Har haft möte om nästa års upplägg. Laget beslutade att gå på: 1 st div 1 i hela västra 

och sedan 2st Div 2, södra och norra, med samma i övrigt. Serielagsföreningens möte 

kommer sedan besluta vägen framåt. 

 



5. Tävlingar 2025  

• Vi siktar på 2 tävlingar nästa år. 

 

6. Banan  

• Våra säkerhets poster (flaggposter) ICB tankar samt trätorn ska efter 2028 ej finnas 

mera. Alltså så måste vi planera långsiktigt för dessa när vi fixar framöver.  

• Banan har fått en liten förändring på typ 4 ställen. Det har lagts till 2 uppförs trappor, ett 

hopp har jämnats ut till en längre rytmsektion och stolpbacken har fått en lång platå 

innan så man landar ner i stolpbacken. Ser väldigt intressant ut och bra jobbat alla som 

lagt ner lite timmar här och tack till Steew och Greger för maskinerna.  

• Uppdatera barn ritningen 

• Det finns kvar att göra på både banan och bredvid, det ser dock ut som vi ska kunna få 

till detta innan snön kommer. Mycket bra jobbat de två dagar som man jobbade med 

det som är bredvid, så som trädfällning och mycket sten och div som blev bortplockat 

från avåkningszon tack till alla som var med.  

• Kvar att göra: Staketet mot åsbro/endurospåret, träd/busk röjning för flaggpost vid nya 

hoppet vid stolpbacken, körväg bredvid rytmsektion upp förbi uppfarten, lite fix o trix på 

banan finns med. Sen kanske vi kan göra slut fixet innan besiktning. Avstämning nästa 

söndag 10/11 hur det ser ut.  

• Kolla över sladd/harv. Sladden repad lyft cyl OK. 

• Bygga skrapbalk till lastmaskinen 

 

•  

 

7. Övriga frågor 

• Ansvarsområden: Behövs folk till i stort sett allt, här måste vi alla försöka ragga folk. 

Kolla ansvars områdesansvarig dokumentet. Behöver vi korrigera något?  

• Ska vi ändra tillbaka helgöppettider till kl10-14? (11-15) 

• Ska vi ändra träningsavgifter till 2025? 

• Träningskalender planering för nästa år och upplägg. 

 

8. Nästa möte 2024-12-02 kl18:00 

 

 

 

 


